
 

Referat for skolebestyrelsesmøde på Grøndalsvængets Skole 
26. februar 2018 kl. 17.30 – 19.30 

Sted: Bygning2 – Rørsangervej / indskolingsbygningen  

Deltagere: Stine, Dorte, Tenna, Lisbeth, Stine, GF, FK, HO og Ahmed 

Afbud: Camilla, Kitty, Thulani, Marianne, Katrine, Michael, Anders, Ibrahim 

Emne (ansvarlig) Hvad skal vi udrette? Proces hvordan?) Tid Beslutning – hvem gør hvad? 
Formalia  
 

Følge og på og godkende referat 
 

Godkende referater fra:  
28. november 2017 
31. januar 2018 
 

5 min Referater er godkendt. 
Dagsorden godkendt. 

Nyt fra elevråd 
 
 

Sikre at sager fra elevrådet 
bliver behandlet og evt. 
implementeret 

Elevrådsrepræsentanterne 
orienterer om emner 
behandlet i elevrådet 
 

10 min Intet nyt fra elevrådet. 

Regnskab 2017 
Budget 2018 

Gennemgang     
Gennemgang og kvalitetssikring 

Tages til efterretning 
Budget vedtages 
 
 

15 min Københavns Kommune er overgået til økonomistyringsprogrammet 
Kvantum og dette medfører ændringer i opsætning af regnskab og 
budget. Der vil fremover kun være 16 punkter på budgettet for 
henholdsvis skole og KKFO. 
SB udtrykker at det ikke er hensigtsmæssigt at budgettet fremstår 
så lidt udspecificeret. HO beskriver, hvordan der har været den 
samme reaktion hele vejen gennem systemet, bl.a. i MED, men at 
der ikke er andre muligheder.  
SB udtrykker ønske for at der bliver mulighed for at sammenligne 
med sidste års budget og regnskab. Dette vil HO gå videre med. 
 
HO gennemgår budgettet for skolen.  
På baggrund af forskellige faktorer – herunder en mindre M-klasse, 
fjernelse af forskellige puljetildelinger, nedskæring i elevsats har 
skolen skullet skære en del i budgettet, men det er lykkes at finde 
størstedelen og skolen planlægger et acceptabelt merforbrug på 
113.415,- 
 
 



FK gennemgår budgettet for KKFOen 
KKFOen har lavet en opsparing fra 2017 med henblik på at stå 
bedre rustet i et budgetår 2018, hvor der ikke vil være tilskud til 
følgeordning, socialnormerings-pulje samt en usikkerhed omkring 
tildelingskonsekvenser ift. at KKFOen nu ligger på samme matrikel 
som skolen. 
KKFOen planlægger med et merforbrug på 159.071,- 
 
SB er ikke beslutningsdygtigt grundet afbud. Budgettet er 
gennemgået – der er stillet spørgsmål – men budgettet kan først 
besluttes officielt på næste møde. 
 

Kontaktforældrerollen Oplæg og udvikling  
 
 
 

15 min Dorte gennemgår udkast til retningslinjer for kontaktforælderrollen 
på GVS med de forslag til ændringer, som 
forældrerepræsentanterne har drøftet på formødet. 
Retningslinjerne renskrives og tages med på næste SB-møde til 
vedtagelse. 
SB har et stort ønske om at forældremøderne på GVS får en form, 
som bliver mere vedkommende og intressant end den nuværende 
form. På kommende formøde til SB laves udkast til retningslinjer for 
forældremøder. 
 

Byggesag 
 

Seneste informationer 
behandles.  

Status på genhusning og 
indflytning 
 
 

5 min  
HO orienterer om byggesagens kommende milepæle. 

Vikarprincipper Vi skal have evalueret vores 
vikarprincipper.  

Drøftelse og udvikling 
 
 

15 min  
Evaluering og revidering udskydes til senere på året, når 
byggesagen er overstået. 
 

Skolebestyrelsesvalg 
2018 

Tidsplan skal drøftes Tidsplan og 
bestyrelsessammen-
sætning skal vedtages.  
 

15 min  
HO gennemgår udkast til tidsplan. Det drøftes om det er relevant at 
tilbyde to pladser til eksterne parter. Der er stemning for at HO 
kontakter lokaludvalget og hører om der her interesse for en plads i 
SB. Det besluttes at det nuværende antal 
skolebestyrelsesmedlemmer fastholdes; 7 stk. samt 4 suppleanter. 
SB bifalder at forældre til kommende 0. klasseelever også opfordres 
til at stille op. 



 

 
 

Konsekvenstrappen  Drøfte skolens forslag for 
konsekvenser ved 
grænseoverskridende opførsel. 

Beslutte 
 
 

10 min  Punktet udskydes til kommende møde. 

Nyt fra…. 
 

- Forældrene 
- Personalet 
- Ledelsen 
- KKFOén 

 
 

15 min SB har behandlet ansøgning til elevfonden. Ansøgningen er 
imødekommet. 

Eventuelt og næste 
møde. 

Næste møde er den 20. marts  5 min  


